
Bestyrelsesmøde Afd. 12  D. 24-4-14 

Fremmøde: Alle minus Svend Aage 

1. Velkomst ved Formanden 

2. Godkendelse af dagsorden: Godkendt 

3. Godkendelse af forrige referet: Godkendt 

4. Orientering fra Formanden: 

• Kloarikering fra Aalborg Kommune iværksættes fra Lerumbakken, 

Hjørringvej og Gammel Kongevej/Abildgårdsvej – derfor ”lånes” der en 

bid af vores arealer imens dette foregår- orientering fra Peter 

Andersen i Administrationen. 

• Tagsten observeret faldet ned ved Ab.vej 42 og dette er blevet 

udbedret. 

• Afspærring sat op ved Miljøgården, men ikke stor nok – der sættes 

yderligere afspærring op af anden materiale. 

• Afd. 12 forespørger om lov til at låne vores billardbord under deres 

renovering – de træner om torsdagen og vil også gerne gerne afvikle 

deres turnering. Bestyrelsen er enige i at vi selvfølgelig rækker hånden 

ud og siger velkommen til Afd. 12 må komme i den korte tidsperiode der 

renoveres i deres afd.  

• Regning som er sendt til Afd. 7 omkring pålagt billardklæde, er 

undersøgt og dette var til Afd. 12 – Administrationen er sat på sagen og 

selvfølgelig kommer nyt klæde på som lovet i Afd. 7 – dette sker ultimo i 

August så det er klar til den  nye sæson. 

• Ønsker fra billardklubben: Når der er ønsker om nye ting, besigtiges 

disse af professionelle, som vurdere hvornår der evt. skal nyt klæde på 

samt om hvornår der skal nye kegler mm. indkøbes. Anders fra 

bestyrelsen er primusmotor på dette, når det iværksættes fra 

Administrationenes side. 

• Der har været 1 klage over larm og fester. 

• Der har været 9 fra- og tilflytninger 

5. Kasserens beretning 

• Kort orientering om vores likvide beholdninger 

6. Orientering fra Hovedbestyrelsen 

• Kort orientering til bestyelsen 



7. Indkomne foreslag til drøftelse og beslutning 

• Nyt regnskab som foeslået af Sven jensen Adm.: Bestyelsen er enige om 

at det er et genialt redskab, så vi har et overblik over havd vil vil og 

bruger i løbet af året. Ole går videre med dette til Vibeke. 

• Afdelingsmøde den. 9.9.14 – bare en reminder om dette 

8. Aktiviteter 

• Sommerfest den 16-8-14 – der er styr på tingene. Bestyelsen ønsker der 

bliver etableret et Fast El-installation ved kælderen Utt. 8 udenfor ved 

græsarealet – (Administationen/Fritz) 

9. Eventuelt 

• Der er en seddel i vaskehuset omkring noget AOF Fitness. Der skulle 

være en speciel aftale for Sundby-Hvorups beboere. Der spørges 

bestyrelsen om dette, men ingen i bestyrelsen kender noget til dette. 

• Opslag på yderdøren til kælderen Ab. 64 med opslag omkring Netcafeen, 

bliver fjerenet gang på gang – trods der står højt og tydeligt at det 

IKKE må fjernes. Bestyelsen taler om dette, og det er til stor irritation, 

da det er en investering for beboerne i området, og betemt ved flertal 

til beboermødet, at der skal være en internetcafe i afdelingen. Det skal 

være synligt hvor den ligger for de beboere som IKKE ved hvor den 

ligger (der er flere som er gået forgæves ved 

opgangsdøren/kælderdøren ved nr. 64) samt at de sedler som bliver 

hængt op i opgangene også fjernes – de beboere som enten må føles sig 

stødt eller synes det er unødvendigt med internetcafe, bedes venligtst 

lade disse sedler hænge, da der kan være andre beboere i afdelingen 

som synes det kan være en hjælp til dem.! Bestyrelsen finder alternativ 

måde med disse ophæng, så de ikke kan fjernes. 

• En beboer har gjort bestyrelsen opmærksom på kraftige lugtgener fra 

en lejlighed på Ab.vej og er blevet gjort bekendt med ualmindelige 

forfærdelige uhygiejniske forhold i denne lejlighed. Bestyelsen ønsker 

Administrationen tager sig af dette – dels grundet beskadigelsen af 

lejligheden og omkringliggende lejligheder samt den nødvendige hjælp til 

manden. 

Næste møde D. 22-5 kl 18. Referanten takker for et godt møde ☺ 


